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Занимавам се с младежки политики и дейности от доста време. Мога да допринеса 

със знания, а и да пренесе наученото в НПО-тата, в които членувам - Студентската 
организация за изследване на международните отношения (САИМО) и Младежката 
мрежа на Конфедерация на труда Подкрепа". 

Говорейки за НАТО и новите првдизвикателства в международната среда 
неизменно трябва да се вземе предвид срещата на върха в Уелс. Взетите решения за 
отделяне на повече средства за отбрана и сигурност биха били първата ни крачка към 
навлизането в една среда, в която страната ни може да бъде по-видима, по-значима във 
военно и политическо отношение. Ако става въпрос пък за участието ни в ЕС и в 
отношенията с други страни като цяло, трябва да заемане по-твърди и категорични 
позиции. "Винаги с Германия, никога срещу Русия", не е устойчив модел на развитие. С 
членуването си в ЕС, показваме, че имаме някаква идентичност, която в голяма степен 
предопределя мястото ни в международните отношения. 


